

Issued No.: 207 Date: 16/6/2025

<u>Circular to All Hotels</u> <u>No. (34) for the Year 2025</u>

To the kind attention of the General Manager

Warm greetings,

As part of the ongoing strategic cooperation between the Egyptian Hotel Association and Cornell University to train hospitality professionals, and in light of the Association's efforts to support and develop human resources in the hotels sector, a cooperation agreement has been signed with Cornell University – one of the world's leading institutions in Hospitality Mmanagement – to offer specialized online training programs for EHA members.

These programs feature high-quality academic content that aligns with the latest global practices and aims to enhance the skills of both administrative and technical hotel staff.

A special discounted rate of **USD 299 per course** (instead of USD 860) was granted exclusively to EHA members.

To benefit from this special offer and register through the Egyptian Hotel Association, kindly complete the designated registration form via the following link:

https://ecornell.cornell.edu/portal/ehacorp/

غرفة المنشآت الفنكقية EGYPTIAN HOTEL ASSOCIATION

صادر رقم :ع ح /<u>207</u> التاريـــخ: ۲۰۲٥/٦/۱٦

منشور لجميع الفنادق رقم (34) لعام ٢٠٢٥

السيد/ مدير عام الفندق

تحية طيبة وبعد،،،،

في إطار التعاون الإستراتيجي الجارى بين غرفة المنشآت الفندقية وجامعة كورنيل لتدريب الكوادر الفندقية، وعلى ضوء جهود غرفة المنشآت الفندقية لدعم وتطوير الموارد البشرية العاملة في قطاع الفنادق، فقد تم توقيع إتفاقية تعاون مع جامعة كورنيل الأمريكية – إحدى الجامعات الرائدة عالميًا في مجال إدارة الضيافة – لتقديم برامج تدريبية متخصصة عبر الإنترنت لأعضاء الغرفة.

وجدير بالذكر أن هذه البرامج تتميز بمحتوى أكاديمي عالي الجودة، يواكب أحدث الممارسات العالمية ويهدف إلى رفع كفاءة الكوادر الإدارية والفنية بالفنادق بسعر خاص لأعضاء الغرفة يقدر بمبلغ ٢٩٩ دولارًا أمريكيًا فقط لكل دورة (بدلاً من بمبلغ ٢٩٩ دولارًا) وللاستفادة من السعر الخاص وللتسجيل عبر غرفة المنشآت الفندقية، يرجى التكرم بإستيفاء النموذج المعد لذلك من خلال الرابط التالى:

https://ecornell.cornell.edu/portal/ehacorp/

Page 1 of 2

For further information or inquiries, please contact:

Mr. Khaled Ismail – Director of Training and Development Unit, EHA

k.ismael@egyptianhotels.org +20 100 514 9633

We encourage all member hotels to seize this opportunity to enhance the capabilities of their teams and elevate the quality of their services.

The Association remains always at your service.

Yours sincerely,

Mohamed Ayoub Chairman ولمزيد من المعلومات أو للرد على إستفساراتكم يرجى التواصل مع الأستاذ / خالد إسماعيل – مدير وحدة التدريب والتطوير بالغرفة:

k.ismael@egyptianhotels.org +20 100 514 9633

آملين من كافة الفنادق الأعضاء الحرص على الإستفادة من هذه الفرصة لتطوير مهارات فرق العمل ورفع جودة الخدمات المقدمة.

وإذ تكون الغرفة دائماً في خدمة أعضائها. وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

محمد أيسوب رئيس مجلس الإدارة